



Pneumonie

<https://libcat.nshealth.ca/en/permalink/chpams36656>

Available Online: View Pamphlet

Corporate Author: Nova Scotia Health Authority. Emergency Services

Alternate Title: Pneumonia

Place of Publication: Halifax, NS

Publisher: Nova Scotia Health Authority

Date of Publication: 2019

Format: Pamphlet

Language: French

Physical Description: 1 electronic document (5 p.) : digital, PDF file

Subjects (MeSH): Pneumonia - prevention & control

Subjects (LCSH): Pneumonia

Specialty: Emergency

Abstract: La pneumonie est une infection dans un ou dans les deux poumons qui cause l'inflammation des sacs alvéolaires. Cette brochure traite des symptômes de la pneumonie, des personnes à risque et de la façon de diagnostiquer et de traiter l'infection. Elle présente des conseils pour vous aider à vous rétablir rapidement et à prévenir la pneumonie. Elle précise aussi les symptômes qui exigent des soins médicaux.

This is a French translation of the English pamphlet 0368 "Pneumonia". Pneumonia is an infection in one or both lungs that causes the air sacs in the lungs to get inflamed. This pamphlet explains the symptoms of pneumonia, who is at risk, and how pneumonia is diagnosed and treated. Tips to help you recover quickly and prevent pneumonia are included. Symptoms that need further medical attention are listed.

Responsibility: Prepared by: Emergency Services

Pamphlet Number: 2061